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Írásbeli kérdés
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

országgyűlési képviselő

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni

Gráf József Miniszter úrnak

„Mikorra rendeződik a termőföldért életjáradék program keretében a természetvédelmi
területek felvásárlása" 9 címmel.

Tisztelt Miniszter úr!

Az NFA meghirdette a termőföldért életjáradék programot, a 2 . és a 3 . ütemben több
földtulajdonos felajánlotta aranykoronáját életjáradékért, amelyek természetvédelmi területeken
helyezkednek el. Az NFA illetékesei arról tájékoztatták a földtulajdonosokat, hogy csak abban az
esetben vásárolhatta meg az NFA a tulajdonokat képező aranykoronákat, ha a Környezetvédelmi és
Vízügyi Miniszter hozzájárul .

Tudomásom szerint ez év januárjában a Kömyezetvédelmi és Vízügyi Miniszter
hozzájárulását adta, a termőföldek megvásárlásához azonban a mai napig az életjáradékra
vonatkozó szerződések nem kerültek megkötésre .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter úrtól . Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . július 4 .

Tisztelettel :

dó Lajos
országgyülési képviselő
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